
Nejohroženější jsou paradoxně ti po dvou
vakcínách, přiznal izraelský premiér Bennett
- CZ24 News | 6. září 2021

IZRAEL: V Izraeli nastala situace, která se bude opakovat i jinde, možná i v Česku. A sice, že
považován za plně očkovaného je člověk až po třech, nikoli dvou dávkách. (Foto: Flickr)

 

„Velmi důležitá věc, kterou si musí veřejnost uvědomit a kterou podle mého názoru většina lidí ještě
nechápe: Paradoxně jsou nyní nejzranitelnější skupinou lidé, kteří byli naočkováni dvěma dávkami, a
třetí ne,“ varoval premiér Bennett své spoluobčany.
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